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Inleiding 
In 2015 is de Gebiedsvisie Stationsomgeving Zetten-Andelst opgesteld. Daarbij ging het met name 
over de ontwikkeling bij het station en naaste omgeving. Deze Gebiedsvisie is ook ter sprake 
gekomen bij het zoeken naar een locatie voor woonwagenstandplaatsen in 2021. Door de raad is de 
locatie bij het station Zetten afgewezen. Maar over de Gebiedsvisie heeft de raad niets meer 
vernomen. 
 
Vraag 1. 
Wat is de stand van zaken bij het verder uitwerken van de Gebiedsvisie?  
Zaken die met name aangepakt zouden worden, waren de veiligheid voor m.n. fietsers en 
voetgangers van en naar het station Zetten en tegengaan van (drugs)criminaliteit bij het station 
(hetgeen bij bewoners een onveilig gevoel geeft). Wat zijn de ontwikkelingen op deze punten? 
 
Vraag 2. 
Zo er al nieuwe ontwikkelingen zijn, worden omwonenden daarbij betrokken? En op welke manier? 
 
Vraag 3. 
Wanneer wordt de raad geïnformeerd over het vervolg en concrete plannen, als uitwerking van de 
Gebiedsvisie? 
 
 
Graag hier zo spoedig mogelijk antwoorden op geven. 
 
Ondertekening: 
Hans van der Heijden (raadslid GBO) 


